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VERSLAG 

22/03/2021 Algemene Vergadering 2021/001 

19 u 
 

1. Aanvatting Algemene Vergadering door secretaris André Vanlint 
Samenstelling: 160 werkende leden 
Aanwezigheid: 157 werkende leden (waarvan 1 persoon was niet akkoord om via digitale vorm zijn 
aanwezigheid te bevestigen) 

De quota van 2/3 aanwezigheid is bereikt waardoor de Algemene Vergadering geldig kan verlopen. 
 

2. Verwelkoming door de voorzitter Filiep Jodts 
 

3. Voorstelling kandidaat secretarissen. 
Alle werkende leden kregen samen met de agenda de motivatie en CV van alle kandidaten. 
- Luc Geysen 
- Pascal Dysserinck 
- Wim Gernaey 
 
4. Toelichting balans, winst- en verliesrekening 2020 
CEO Frank Glorieux licht mondeling de opbrengsten/kosten en budgetoverschot/tekort toe. Alle 
werkende leden hebben deze tabel per mail ontvangen. 
 

Omwille van de COVID-19 crisis, liggen de inkomsten iets lager dan het resultaat van 2019. Er waren 
geen uitzonderlijke opbrengsten.  
 

In het luik van de kosten, onder afschrijvingen is het grootste luik de afschrijving rond het nieuwe 
backoffice en portaal, dit is de digitalisering van de vergunningsaanvragen/clubaansluitingen/gegevens 
leden en organisaties. 
 

Er is een verlaging in de kost van de verzekeringen, we hebben dankzij een akkoord met Concordia en 
AG een deel van de premie niet moeten betalen. Dit omdat er heel wat wedstrijden niet zijn kunnen 
doorgaan. Er is geen volledige terugbetaling omdat de renners/recreanten nog steeds op training 
verzekerd waren. 
Er is een daling in de kostprijs van recrea, dit omdat er een daling is de tochten die niet konden 

doorgaan. 
 

280 000 euro werd opzijgezet om de steunmaatregelen door COVID-19 crisis te ondersteunen bij 

organiserende en competitie clubs (korting op jaarlijkse clubaansluiting). 72 000 euro werd in rekening 

genomen, dit bedrag wordt in beraad gehouden wat er in 2021 mee wordt gedaan. 

Tussenkomst van Geert Barbry:  

Vooreerst spreek ik in naam als voorzitter van de West-Vlaamse afdeling. De cijfers zijn zoals ze zijn. 

Vorige week hadden we een vergadering met het uitvoerend comité van WVL. Er was enige 

ontgoocheling over de opmaak van de begroting. Veel commissieleden hadden het enorm moeilijk 

dat zij als commissielid/werkend lid weinig betrokken waren geweest in deze begrotingsopmaak. Er 

werd gezegd dat er bepaalde zaken beslist waren in de commissies, maar deze staan haaks op 

budgetten die hiervoor uitgetrokken werden. We moeten de mensen in de basis, meer betrekken bij 

deze oefening. Of hen toch het gevoel geven dat zij een input kunnen geven in dergelijke zaken.  
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Frank Glorieux reageert:  

Iedereen is welkom om input te geven, de input en output werd niet altijd gestroomlijnd uitgevoerd. 

In november 2020 werd er rondvraag ondernomen bij de verschillende commissies. Helaas hebben 

we niet van alle commissies feedback ontvangen. Het is de taak van de operationele leiding om 

a.d.h.v. die feedback budgetten te koppelen die dan worden goedgekeurd op het Bestuursorgaan. 
 

Geert Barbry:  

Ik ben blij dat je mij bijtreedt, bij deze roep ik op naar alle voorzitters, om in november een antwoord 

te geven op die rondvraag.  
 

De voorzitter Filiep Jodts:  

Op het Bestuursorgaan heb ik aangegeven dat er rond budgettering een strakke timing zal opgesteld 

worden. Ik zal geen enkel uitstel dulden. We hebben vanuit het Bestuursorgaan enkele 

vergaderingen rond deze budgettering moeten besteden. Als er geen budgetvoorstel vanuit 

commissie komt, zal er dan ook geen financiële ondersteuning zijn. 

 

5. Verslag van de revisor, dhr. Wim Hendrickx 
Verklaart met oordeel zonder voorbehoud, dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft over het 
vermogen. Dit in overeenstemming met het boekhoudkundig Belgisch stelsel.  

 

6. Goedkeuring jaarrekening 2020 
 

De jaarrekening van 2020 werd met 148 stemmen goedgekeurd. 
1 stem was niet akkoord. 
8 personen onthielden zich. 

 
7. Kwijting aan de bestuurders en commissaris 

 

154 stemmen keurden de kwijting goed. 
Er was geen enkele stem niet akkoord. 
3 personen onthielden zich. 

 

8. Aanpassing en goedkeuring begroting 2021: impact van de crisis 
 

De aanpassingen en goedkeuring voor begroting 2020 werd met 134 stemmen goedgekeurd. 
4 stemmen waren niet akkoord. 
19 personen onthielden zich. 

 

9. Bespreking en goedkeuring begroting 2022 
 

De goedkeuring voor begroting 2021 werd met 132 stemmen goedgekeurd. 
7 stemmen gingen niet akkoord. 
18 personen onthielden zich.  

 

10. Benoeming Commissaris KPMG en bepaling bezoldiging 
 

De benoeming van de Commissaris en de bepaling bezoldiging werd met 152 stemmen goedgekeurd. 
Er was geen enkele stem niet akkoord. 
5 personen onthielden zich. 
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11. Jaarverslag door Frank Glorieux 
CEO Frank Glorieux geeft een mondelinge toelichting rond het jaarverslag 2020. Dit verslag werd 
samen met de uitnodiging gestuurd naar alle werkende leden.  
Ondanks het rare werkingsjaar (COVID-19 crisis), heeft Cycling Vlaanderen toch mooie projecten 
kunnen afronden. Er werd ook nodige aandacht besteed aan het Goed Bestuur van de federatie. 
Er is een mooie groei gerealiseerd op niveau van competitierenners en recreanten.  
Conclusie: Cycling Vlaanderen kan rekenen op een geslaagd 2020 qua groei in sportende leden/clubs 
en meisjes in de competitie. 
 
12. Benoemingen Bestuursorgaan 
a) Bekrachtiging ontslag bestuurders – rechtzetting publicatie KBO 
John D’hondt & Karel van Eetvelt 
 

De bekrachtiging van het ontslag werd door 157 stemmen goedgekeurd. 
Er was geen enkele stem niet akkoord. 
Geen enkele persoon onthield zich. 

 
b)  Verkiezing secretaris Cycling Vlaanderen 
 

Kandidaat Luc Geysen 85 % stemmen (133) 
Kandidaat Pascal Dysserinck 4 % stemmen (6) 
Kandidaat Wim Gernaey 7 % stemmen (11) 
Geen van deze kandidaten, ik onthoud mij 4 % stemmen (7) 

 

Dhr. Luc Geysen werd verkozen tot nieuwe secretaris van Cycling Vlaanderen. 

 
c) Dankwoord aan uittredend secretaris André Vanlint 
Voorzitter Filiep Jodts uit zijn dank aan André Vanlint voor zijn toewijding aan de federatie. 
 

De nieuwe secretaris, Luc Geysen bedankt iedereen voor het vertrouwen dat hij heeft gekregen en 

belooft dat hij zijn verantwoordelijkheid zal nemen om zijn nieuwe taak met de nodige positiviteit en 

correctheid zal opnemen. Hij benadrukt dat samenwerking een absolute must is en zal trachten om 

alle krachten vanuit de verschillende instanties te bundelen om als één Cycling Vlaanderen in eenzelfde 

richting te werken. Ook bedankte hij zijn medekandidaten en zijn voorganger secretaris André Vanlint. 

14. Slotwoord van de voorzitter 

 

 

Voorzitter Filiep Jodts Secretaris Luc Geysen 

 
 
 
 

 
 
 

 


